
Zavzete priprave na sejo
občinskega komiteja

Najširše aktiviranje organi-
zacij in članov ZKS v naši obči-
ni ob razpravah o predlogu
sklepov 13. seje CK ZKJ pred-
stavija za bežigrajske komuni-
ste vsebinsko nadaljevanje
družbenopolitične aktivnosti,
ki jo občinski komite vodi zad-
nje leto in pol. To je nadaljeva-
nje bitke Zveze komunistov za
uresničevanje njene vodilne
vloge v naši družbi pa tudi kre-
pitvi idejne ter akcijske enot-
nosti, je bilo poudarjeno na
zadnji seji predsedstva občin-
skega komiteja ZKS, na kateri
je bilo dogovorjeno, da bo seja
občinskega komiteja 25. okto-
bra, kar je v skladu s priprava-
mi na novembrsko sejo cen-
tralnega komiteja ZKS.

Občinska konferenca ZKS je
zadolžila komuniste, da se mo-
rajo zavzeti za to, da se ele-
menti dolgoročnega programa
stabilizacije vključijo v kon-
kretni obliki v piane OZD. Ta
naloga je bila dokaj dobro iz-
peljana, saj imajo skoraj v vseh
OZD sprejete tudi svoje stabili-
zacijske načrte. Pravtako pa je
ta naloga v skladu z zahtevo o
odpravljanju nedoslednosti in
omahovanja pri izvajanju dol-
goročnega programa ekonom-
ske stabilizacije, do katere so
bežigrajski komunisti zavzeli
jasno opredeljena stališča,
pravtako pa so obravnavali tu-
di program ukrepov za razbre-
menjevanje gospodarstva.

Predsedstvo občinskega ko-
miteja ocenjuje, da se ti ukrepi
dosledno izvajajo v tistih to-
čkah, ki so bile opredeljene s
konkretnimi nosilci in roki, te-
meljitejšo analizo pa bo nujno
potrebno izdelati do konca le-
tošnjega leta. Ob tem pa še
vedno ostaja odprto vprašanje
investicijske sposobnosti go-

spodarstva in možnosti za nje-
govo prestrukturiranje. Veljalo
bi opozoriti na dejstvo, da je
industrijska proizvodnja v pr-
vih treh mesecih nazadovala,
da pa so kasneje gospodarske
organizacije le uspele izpolniti
svoje plane, pri čemer so ne-
dvomno pomembno vlogo odi-
grale tudi vse organizirane
subjektivne sile.

Občinskl komite je skladno z
zahtevo, da mora delovanje
OK ZK biti bolj usmerjeno tudi
k delovanju velikih gospodar-
skih sistemov, ki imajo sedež v
občini in so pomembni za go-
spodarstvo države, že navezal
tesnejše stike z Lesnino, Pe-
trolom, KIT, IMP, Geološkim
zavodom in Astro ter se tesne-
je vključil v razreševanje njiho-
vih problemov ter usmerjanje
aktivnosti, kar pa še ni dovolj
za samozadovoljstvo.

Predsedstvo občinskega ko-
miteja ocenjuje, da so se orga-
ni ZK v občini otresli vsakda-
njega pragmatizma in da spre-
jemajo svoja stališča in odloči-
tve v pretežni meri o bistvenih
vprašanjih nadaljnjega druž-
benoekonomskega in politi-
čnega razvoja. Organizirani so
bili razgovori s skupinami de-
legatov za delegiranje v DPS
kot tudi delegacijami za SIS
družbenih dejavnosti, organi-
ziran je bil posvet o aktualnih
vprašanjih nadaljnjega razvoja
družbeno političnega sistema
družbenega samoupravljanja.

Ob teh ugotovitvah pa je ze-
lo realna tudi ocena, da tako
predsedstvo kot občinski ko-
mite ZK še vedno namenjata
premalo pozornosti oziroma
aktivnosti razreševanju vrste
vprašanj, ki se odpirajo v
osnovnih organizacijah ZK,
bodisi v krajevni skupnosti ali

OZD. Med vzroki za to je goto-
vo zelo veliko število OOZK
(286), ki mu kljub naporom še
niso uspeli prilagoditi organi-
zacije dela in komuniciranja.

Edini pozitivni premik pri
tem je ta, da se ponovno uve-
Ijavlja praksa, da posamezni
zadolženi člani komiteja sode-
lujejo pri delu OOZK in jim po-
magajo. To se je pokazalo zla-
sti pri razpravah o sklepih 13.
seje CK ZKJ in razreševanju
vprašanj, ki so jih izpostavili v
osnovnih organizacijah. Za
spremljanje razprav je bilo za-
dolženih 135 članov občinske-
ga komiteja in njegovih komi-
sij. Tako predsedstvo kot
občinski komite pa bosta mo-
rala v prihodnje bolj izkoristiti
svoje notranje rezerve in na-
meniti še več pomoči in pozor-
nosti usmerjanju in delu
osnovnih organizacij ter njiho-
vemu usposabljanju.

V razpravi je bilo poudarjeno
tudi dejstvo, da se v zadnjem
času vse pogosteje srečujemo
s pojavi, ko posamezne struk-
ture skušajo prenesti odloča-
nje ter vlogo in odgovornost
samoupravnih organov na
osnovne organizacije v zdru-
ženem delu. Pri tem se večkrat
poskuša problem osebnih raz-
prtij namesto samoupravnega
razreševanja takoj spolitizirati,
prenesti v OOZK, jo razdvojiti
in ugotoviti, da je partija nee-
notna in da je delovanje tako
samoupravnega kot politične-
ga mehanizma v OZD blokira-
no. Vse to pa je povezano z
vrsto zapletov in neodgovor-
nosti, ki komunistom ne more-
jo biti v*ponos in mečejo nanje
dokaj slabo luč.

Vsak komunist, so menili na
seji predsedstva, mora biti
istočasno tudi aktivist sociali-

stične zveze, saj Zveza komu-
nistov ne more uresničevati
vtoge, ki jo ima kot avantgarda
delavskega razreda zunaj
SZDL. Pri krepitvi vloge socia-
listične zveze smo nedvomno
dosegli že pomembne uspehe,
vendar pa smo jo bolj usposo-
bili kot fronto forumov in manj
kot najširšo družbenopolitično
organizacijo delovnih Ijudi in
občanov, v kateri se na podlagi
argumentov usklajuje množica
različnih samoupravnih inte-
resov.

Med nalogami ZK je tudi po-
novno aktiviranje tistih krajev-
nih konferenc SZDL, katerih
delo je v zadnjem času zamrlo.
Pravtako pa morajo komunisti
čimprej ustanoviti svete ZK v
tistih krajevnih skupnostih,
kjer jih še nj, a imajo za to vse
pogoje.

Zanimivi so tudi podatki o
gibanju članstva, ki jih bo mo-
ral konec meseca obravnavati
OK ZK. Konec leta 1982 smo
imeli v občini 6558 članov, ko-
nec leta 1983 6666, zadnji dan
avgusta letošnjega leta pa le
6524 članov. V letošnjem letu
je v naši občini bilo sprejetih v
ZKS le 27 novih članov, črta-
nih, izključenih ali izstopilo jih
je 43. Od avgusta do 17. okto-
bra pa so zabeležili še 90 skle-
pov o črtanju, izključitvi oziro-
ma izstopov ter 30 novo spre-
jetih članov. Pri tem je bilo
poudarjeno, da se v osnovnih
organizacijah premalo poslu-
žujejo zelo jasnih določil statu-
ta, kadar je govora o neaktiv-
nem članu. Zavedati bi se mo-
rali, da je za uresničevanje vlo-
ge ZK bolj pomembno, da ima
deset predanih in aktivnih ko-
munistov kot pa stoglavo mno-
žico povsem pasivnih članov.
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